

Møde den: 12.12.2017 kl. 10-12
1521-220 (vært: Eva)
VEST båndmøde

REFERAT

Deltagere: Anne Christine Teglborg (Ordfører/AU UDD), Jesper Sølund Hansen (AR), Lisette Prins (HE), Jesper Qvistgaard (Aarhus BSS), Eva Kvistgaard Arent (ST), Birgitte Castenskjold Viborg (ASE) og Esben Højbjerg Larsen (koordinator)

Gæster: Trivselsgruppen (Charlotte Kaas Hansen (AU UDD), Lena Pradhan (AR), Kathrine Raagaard (Aarhus BSS), Stina Lykkebye Tylén (ST), Dorte Lindvald (HE))

Dato: 13-12-2017
 Ref: EHL

Side 1/4

Punkt 1	Status: Trivselsgruppen (30 min)
Beskrivelse	v/Trivselsgruppen Status på trivselsgruppens arbejde, herunder ”Styrk dit studieliv”-sitet (tidligere trivsel.au.dk). Bilag: Besøgsstatistik ligger i mødemappen (FA_VEST-baand→Båndmøder→2017→2017-12-12).
Referat	Kvalitetsgruppen aflagde status (pointer findes i mødemappen), og båndet kvitterede med at rose den store indsats fra gruppens medlemmer. Båndet finder det vigtigt, at sitet er distinkt fra studypedia og lignende sider. Det er oplagt at genoptage dialog med studypedia for at undgå indholdsmæssige overlap. Vi skal i det hele taget være skarpe på, hvad det er vi som vejledere kan byde ind med. Derudover gav båndet feedback på perfektionismetemaet. Siden er umiddelbart lidt tekstung, men det ser ikke ud til at genere de studerende, så længe tekstdelene kan klikkes til og fra. Endelig mindede båndet gruppen om at huske henvisninger, når der citeres eller parafraseres fra andres materiale. Fremtiden: Gruppen har brug for en udmelding på, hvilken slags gruppe trivselsgruppen skal være fremover (redaktionsgruppe eller udviklingsgruppe?), og hvor mange timer der må sættes af til arbejdet i fremtiden. Båndet aftalte at tage en resourcesnak efter nytår for at afklare disse spørgsmål. Derudover skal snitfladerne til studypedia og andre indholdsproducenter klarlægges, så vi sikrer, at der ikke

	<p>er for store overlap. Kvalitetsgruppen fik til opgave at udarbejde et årshjul med bud på, hvilke temaer – og hvor mange – man forestiller sig at arbejde med.</p> <p>Endvidere aftalte båndet at lave en brush-up på arbejdsgrupper på første møde efter nytår, herunder informationsflow og eskaleringsprincipper mellem arbejdsgrupperne og båndet.</p>

Punkt 2	Til orientering (10 min)
Beskrivelse	Fast punkt.
Referat	

Punkt 3	Drøftelse: Opfølgning på dialog med AU Helpline
Beskrivelse	<p>v/Anne</p> <p>Berit Eika har givet os til opgave at fortsætte dialogen med AU Helpline og afsøge mulighederne for at forankre det et sted i organisationen. Anne foreslår, at vi udpeger 1-2 fra VEST, der – supporteret af Esben – kan gå nærmere ind i dialogen.</p> <p>Bilag: Eva Poulsens udkast til en formel beskrivelse af AU Helpline ligger i mødemappen.</p>
Referat	<p>Der er fortsat en del uafklaretheder. Det er bl.a. vigtigt at få afklaret, hvordan tilbuddet differentierer sig fra vejledningen. Båndet afventer studenterrådets (og studenterrådgivningens) holdning og tager emnet op igen i januar. Jesper og Esben tager den videre dialog med Eva Poulsen.</p> <p><i>NB! Eva Poulsen oplyser dd., at studenterrådet ønsker at indgå et samarbejde med hende i et setup svarende til deres retshjælpen.</i></p>

Punkt 4	Drøftelse: App vedr. mental sundhed (Steps)
----------------	--

Beskrivelse	v/Anne Vi har fået en henvendelse fra en startup-virksomhed, som udvikler digitale værktøjer til at skabe mental sundhed, herunder appen Steps . De vil gerne i dialog med AU om eventuelle samarbejdsmuligheder samt høre vores erfaringer med at håndtere studerende med social angst.
Referat	Båndet vurderede, at det ikke på stående fod er muligt at indgå i et samarbejde, men at vi gerne henviser til appen, hvis studievejlederne finder den relevant. Esben laver udkast til svarmail, som sendes rundt til båndet før det sendes afsted.

Punkt 5	Drøftelse: Samarbejde med Mino Danmarks ressourcenetværk
Beskrivelse	v/Anne Mino Danmark er i gang med at udvikle et nyt program, hvor man søger at styrke minoritetsetniske unge på de videregående uddannelser, så færre dropper ud og flere kommer ind på arbejdsmarkedet efter endt uddannelse. I den forbindelse ønsker de at vide, om AU er interesserede i at underskrive en tilkendegivelse, der dokumenterer interesse i at lave et partnerskab med dem, såfremt de får bevilget de økonomiske midler, det kræver at starte programmet. Bilag: Beskrivelse af projektet ligger i mødemappen.
Referat	På nuværende tidspunkt kan vi ikke committe os til et partnerskab af denne karakter. Esben skriver afslag og sender dem i høring hos båndmedlemmerne.

Punkt 6	Status på året der gik + hvad skal vi arbejde med i '18?
Beskrivelse	v/Esben Vi kigger tilbage på det forgangne år og fremad mod det kommende. I forhold til det sidste tager vi udgangspunkt i Esbens noter fra temamødet 6. november.

	Bilag: Sammenfatning af temamødets hovedpointer ligger i mødemappen.
Referat	<p>Der stilles skarpt på følgende temaer i 2018:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Onboarding / den lange studiestart (evt. i form af et temamøde) • Motivation som tema bringes ind i trivselsgruppen • Forberedelse af temadag med UFU i efteråret • Møderækken med studenterrådet genoptages <p>Eva er ordfører i foråret.</p> <p>Esben booker lokaler til møderne, som fremover finder sted i ulige uger.</p>

Punkt 7	Evt. (10 min)
Beskrivelse	Bordet rundt.
Referat	Anne spurgte, og båndet takkede ja til et nyt informationsmøde om optagelsen i 2018.

Kommende dagsordenspunkter:

Studenterpræsterne på besøg (30. januar)

Studenterrådgivningen på besøg

Ny persondataforordning

Kommende møder:

Dato	Tid	Sted
16.01.2017	10-12	-
30.01.2017	10-12	-

Dagsordner udsendes torsdag eftermiddag, sidste frist for indsendelse af punkter er torsdag inden 12.